

Referat 18.11.25

Bestyrelsesmøde

Mødested Jørn Bjerre:

18.30-20.30

Til stede: Britt, AnneMette, Carina, Jørn, Birgitte, Jane og Morten.

Godkende dagsorden og evt optagelse af yderligere punkter

Status på medlemmer: Morten informerer at vi nu er 406 medlemmer.

Økonomi. Morten oplyser at indestående er ca. 430000 kr. Passer fint med budgettet.

Go member medlemssystem. Birgitte informerer om muligheden for at bruge dette. Årlig betaling ca. 9400 kr baseret på antal medlemmer. Det er en app alle medlemmer får og kan bruge. Kontingentbetaling vil også være en mulighed. Morten foreslår, at det først bliver til foråret, der er lavsæson for ham. Det aftales, at vi sætter i gang hen omkring når sæsonen er ved at slutte.

Tovholder/hjælp til aktiviteter i den kommende sæson.

Saunagus 14/12 - Carina.

Saunagus 18/1 2026 - Morten og Britt.

Saunagus 22/2 2026 - Birgitte.

Saunagus 15/3 2026 - Jørn.

Nytårsdyp: Champagne og kransekage købes ind og lægges på fade. Glas medbringer folk selv. Lav begivenhed på fb. Pris 20 kr pr prs. Betaling på mobilepay. Jane sørger for indkøb.

Introdag 11/1 2026. Jane laver opslag/reklame i forskellige facebook grupper en uges tid før. Birgitte og Britt tager den. Vi andre "fylder" på hvis muligt.

Påskedyp med Solæg. Kitty. Betaling 10 kr. Betales på mobilepay.

Sæson afslutning : Vi slutter med et rundstykke. Carina står for indkøb.

Facebookgruppe. Birgitte kigger på den åbne side/gruppe. Den er ikke aktiv længere, men kan ikke slettes. Birgitte finder ud af hvordan man kan "nedlægge" den.

Jane sætter spørgsmål på i den lukkede gruppe omkring navne ved indmeldelse, det vil lette adgangen for folk hedder nogle gange noget andet på facebook end i virkeligheden.

Jane fjerner Camilla som administrator.

Status på sauna. Defekt håndtag, Jørn kigger på det.

gus arrangementer. Skal vi overveje, om man eksempelvis betaler for uddannelse af gusmestre mod at de forpligter sig til at holde gus arrangementer i klubben? Morten mener, at kommunen muligvis giver tilskud til uddannelserne.

andet. Kan man sætte en lås på strømmen når sæsonen lukker? For at forhindre andre bruger vores strøm. Birgitte tjekker.

Jørn oplyser, at vi skal have købt saunasten. Opbevaring af sauna i sommerpausen lader vi køre videre. Ikke nødvendig med indkøb af varmelegemer.

Morten sørger for at sende **saunabrev** ud hver måned med ny kode.

Rengøring fungerer. Annemette er ok med at tage denne opgave.

Jørn tjekker om man kan købe et alu skilt der hænger i saunaen hvor der står "kun ferskvand på saunaen".

Hjemmeside, herunder autosvar. Der **er** info når man tilmelder sig om at der kan gå op til x antal dage før man får velkomstmail. Måske skal denne tekst gøres lidt større så folk rent faktisk læser det? Birgitte har mange opkald, der spørger om hvornår de får velkomstmailen.

Nye medlemmer skal melde sig til via ordre og ikke formular, det gør det nemmere for Morten at administrere. Britt sørger for at det kommer til at fremgå på hjemmesiden.

Huer -status: Der skal bestilles nye huer, det tager Carina sig af. Morten finder ud af hvor mange vi købte sidst og til hvilken pris.

Information i nyhedsbrevet. Vi sender ikke ud før vi har noget nyt at informere om.

evt. Badevand analyseres en gang om måneden, dette link lægges på facebook i den lukkede gruppe. Birgitte sender link til Jane.

Birgitte informerer om status på multihus. Der skal være møde 4/12 kl 15-16 på kommunen, Jørn deltager sammen med Birgitte. Her præsenteres/fremvises de nyeste skitser.

Birgitte viser billeder fra inspirationstur.

Skal vi linke i facebook gruppen til referat fra bestyrelsesmøde? Det sørger Jane for.

Foreningen/klubben har 10 års jubilæum næste sæson. Vi finder på et arrangement i starten af næste sæson.

Næste møde 27/1 2026 18.30-20.30 . Jane afholder næste møde.